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Στη Λάρισα, σήμερα 6η του μηνός Οκτωβρίου, του έτους 2020, ημέρα Τρίτη και ώρα 19.30 
μ.μ. το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Λαρισαίων συνήλθε σε ΔΙΑ ΤΗΛΕΔΙΑΣΚΕΨΗΣ 
συνεδρίαση απαντήσεων γραπτών ερωτήσεων των Δημοτικών Συμβούλων, ύστερα από τη με αρ. 
πρωτ. 40018/2-10-2020 πρόσκληση του Προέδρου αυτού, η οποία έγινε κατά τις διατάξεις του 
άρθρου 5, παρ. 18 του Νέου Κανονισμού Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου 
Λαρισαίων. 

 
Ήταν δε παρόντες από τα μέλη του οι κ.κ: 1) Δεληγιάννης Δημήτριος, ως Πρόεδρος, 2) 

Αδαμόπουλος Αθανάσιος, 3) Αλεξούλης Ιωάννης, 4) Αναστασίου Μιχαήλ, 5) Ανδριτσόπουλος 
Ανδρέας 6) Απρίλη Αγορίτσα, 7) Αργυρόπουλος Κωνσταντίνος, 8) Βαϊούλης Κωνσταντίνος, 9) 
Βλαχούλης Κωνσταντίνος, 10) Βούλγαρης Σωτήριος, 11) Γαμβρούλας Νικόλαος, 12) Γεωργάκης 
Δημήτριος 13) Γιαννακόπουλος Κοσμάς, 14) Γούλας Παναγιώτης, 15) Δαούλας Θωμάς, 16) 
Διαμάντος Κωνσταντίνος, 17) Δρυστέλλας Αθανάσιος, 18) Ζαούτσος Γεώργιος, 19) Καλαμπαλίκης 
Κωνσταντίνος, 20) Καλτσάς Νικόλαος, 21) Καραλαριώτου Ειρήνη, 22) Καφφές Θεόδωρος, 23) 
Μαμάκος Αθανάσιος, 24) Νασιώκας Παναγιώτης, 25) Ξυνοπούλου Ελένη – Μαρίνα, 26 
Παπαποστόλου Δημήτριος, 27) Πράπας Αντώνιος, 28) Ρεβήσιος Κωνσταντίνος, 29) Σάπκας 
Παναγιώτης, 30) Σούλτης Γεώργιος, 31) Σταυροθεόδωρος Αχιλλέας, 32) Τζατζάκης Φώτιος, 33) 
Τσακίρης Μιχαήλ και 34) Τσιλιμίγκας Χρήστος 

 
 
και δεν προσήλθαν ο Δήμαρχος Λαρισαίων Καλογιάννης Απόστολος και οι Δημοτικοί 

Σύμβουλοι κ.: 1) Καμηλαράκη – Σαμαρά Μαρία, 2) Κρίκης Πέτρος, 3) Κυριτσάκας Βάιος, 4) 
Λώλος Αχιλλέας, 5) Μαβίδης Δημήτριος, 6) Μόρας Ευάγγελος, 7) Μπουσμπούκης Ιωάννης, 8) 
Νταής Παναγιώτης, 9) Ξηρομερίτης Μάριος, 10) Παναγιώτου Ιωάννης, 11) Παπαδημητρίου 
Βασίλειος, 12) Παπαδούλης Γεώργιος, 13) Παπαπαρίσης Απόστολος, 14) Τάχος Δημήτριος και 15) 
Τερζούδης Χρήστος, 

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο, εισήλθε στη συζήτηση των θεμάτων, απόντος του Δημάρχου κ. 

Απόστολου Καλογιάννη και δημαρχεύοντος του Αναπληρωτή Δημάρχου κ. Γεώργιου Σούλτη. 
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Κατά τη διάρκεια της διαδικασίας, συζητήθηκαν  οι κάτωθι ερωτήσεις: 
 

1. Ερώτηση της δημοτικής παράταξης ΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄ με θέμα: «Διάνοιξη και ανάπλαση 
της οδού Ηρώων Πολυτεχνείου στην πόλη της Λάρισας». 

Δόθηκε απάντηση από τους Αντιδημάρχους  Επιχειρησιακού Σχεδιασμού και Τεχνικών Έργων κ. 
Σούλτη Γεωργίου και Πολεοδομίας & Ψηφιακών Πολιτικών – Έξυπνης πόλης κ. Διαμάντου 
Κωνσταντίνου. 
Παρενέβησαν στη συζήτηση οι επικεφαλής των παρατάξεων ΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄ κα 
Καραλαριώτου Ειρήνη, ΄΄Λαρισαίων Κοινόν΄΄ κ. Βαϊούλης Κωνσταντίνος καθώς και ο Πρόεδρος 
του ΤΕΕ Κεντρικής και Δυτικής Θεσσαλίας κ. Παπαγεωργίου Νικόλαος. 
 

2. Ερώτηση της δημοτικής παράταξης ΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄ με θέμα: «Βελτίωση των 
συνθηκών κυκλοφορίας στο Δήμο Λαρισαίων - Δημιουργία νέων θέσεων στάθμευσης - 
Δημιουργία συστήματος ελεγχόμενης στάθμευσης, δωρεάν για τους μόνιμους κατοίκους». 

Δόθηκε απάντηση από τους Αντιδημάρχους  Επιχειρησιακού Σχεδιασμού και Τεχνικών Έργων κ. 
Σούλτη Γεωργίου και Πολεοδομίας &Ψηφιακών Πολιτικών – Έξυπνης πόλης κ. Διαμάντου 
Κωνσταντίνου. 
Παρενέβησαν στη συζήτηση οι επικεφαλής των παρατάξεων ΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄ κα 
Καραλαριώτου Ειρήνη, ΄΄Πρωτοβουλία Αξιών ΠΡ.ΑΞΙ.΄ κ. Γούλας Παναγιώτης, ΄΄Ορμή 
Ανανέωσης΄΄ κ. Γαμβρούλας Νικόλαος και ΄΄Λαρισαίων Κοινόν΄΄ κ. Βαϊούλης Κωνσταντίνος. 
 

3. Ερώτηση του κ. Γεωργάκη Δημητρίου (΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄) με θέμα: «Ερώτηση για τα 
σχολικά κυλικεία της Λάρισας». 

Δόθηκε απάντηση από τους Αντιδημάρχους  Κοινωνικής Πολιτικής και Εκπαιδευτικών Δράσεων κ. 
Βούλγαρη Σωτηρίου και Παιδείας κ. Δαούλα Θωμά. 
Παρενέβησαν στη συζήτηση οι επικεφαλής των παρατάξεων ΄΄Πρωτοβουλία Αξιών ΠΡ.ΑΞΙ.΄ κ. 
Γούλας Παναγιώτης και ΄΄Ορμή Ανανέωσης΄΄ κ. Γαμβρούλας Νικόλαος. 
 

4. Ερώτηση του κ. Μαμάκου Αθανασίου (΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄) με θέμα: «Ακύρωση της υπ’ 
αριθμόν 434/2020 απόφασης της οικονομικής επιτροπής του Δήμου Λαρισαίων αναφορικά 
με την κατακύρωση αποτελέσματος διαγωνισμού για την ανάθεση μελέτης για τη 
«Συντήρηση –αποκατάσταση και ανακατασκευή  για την επανάχρηση τεσσάρων παλαιών  
αποθηκών του ΕΘΙΑΓΕ και διαμόρφωση του περιβάλλοντος χώρου  στο ΟΤ Γ1792». 

Δόθηκε απάντηση από τους Αντιδημάρχους  Επιχειρησιακού Σχεδιασμού και Τεχνικών Έργων κ. 
Σούλτη Γεωργίου και Πολεοδομίας &Ψηφιακών Πολιτικών – Έξυπνης πόλης κ. Διαμάντου 
Κωνσταντίνου. 
Παρενέβησαν στη συζήτηση οι επικεφαλής των παρατάξεων ΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄ κα 
Καραλαριώτου Ειρήνη, ΄΄Πρωτοβουλία Αξιών ΠΡ.ΑΞΙ.΄ κ. Γούλας Παναγιώτης, ΄΄Ορμή 
Ανανέωσης΄΄ κ. Γαμβρούλας Νικόλαος και ΄΄Λαρισαίων Κοινόν΄΄ κ. Βαϊούλης Κωνσταντίνος 
καθώς καθώς και ο Πρόεδρος της Διοικούσας Επιτροπής του ΤΕΕ Κεντρικής και Δυτικής 
Θεσσαλίας κ. Παπαγεωργίου Νικόλαος και ο Πρόεδρος του Συλλόγου Αρχιτεκτόνων Λάρισας κ. 
Παπαδημητρίου Κωνσταντίνος. 
 

5. Ερώτηση του κ. Ξηρομερίτη Μάριου (“Λάρισα Μπροστά”) με θέμα: «Προβλήματα στη 
συνοικία της Νεάπολης, που συσχετίζονται  με την ασφάλεια και προστασία των παιδιών 
κατά τη μετακίνησή τους στις σχολικές μονάδες όσο και στις γειτονιές». 

Δεν συζητήθηκε καθώς απουσίαζε ο επερωτών Δημοτικός Σύμβουλος κ. Ξηρομερίτης Μάριος. 
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6. Ερώτηση της κας Ξυνοπούλου Ελένης - Μαρίνας (΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄) προς το ΔΩΛ και 
τον Πρόεδρό του κ. Πάνο Σάπκα που αφορά στην προκήρυξη που λαμβάνει χώρα κάθε 
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χρόνο για την πρόσληψη διδακτικού προσωπικού ορισμένου χρόνου (ΙΔΟΧ)». 
Δόθηκε απάντηση από τον Αντιδήμαρχο Πολιτισμού & Επιστημών κ. Σάπκα Παναγιώτη. 
Παρενέβησαν στη συζήτηση οι επικεφαλής των παρατάξεων ΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄ κα 
Καραλαριώτου Ειρήνη, ΄΄Πρωτοβουλία Αξιών ΠΡ.ΑΞΙ.΄ κ. Γούλας Παναγιώτης, και ΄΄Λαρισαίων 
Κοινόν΄΄ κ. Βαϊούλης Κωνσταντίνος 
 

7. Ερώτηση της δημοτικής παράταξης ΄΄Πρωτοβουλία Αξιών ΠΡ.ΑΞΙ.΄΄ με θέμα: «Διαμονή 
προσφύγων και κοπή χόρτων στην οδό Παλαιολόγου». 

Δόθηκε απάντηση από τον Αντιδήμαρχο Κοινωνικής Πολιτικής & Εκπαιδευτικών Δράσεων κ. 
Βουλγαρη Σωτήριο και από τον Πρόεδρο Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης (ΔΗΚΕΛ) κ. 
Ρεβήσιο Κωνσταντίνο. 
Παρενέβησαν στη συζήτηση οι επικεφαλής των παρατάξεων ΄΄Λάρισα Μπροστά΄΄ κα 
Καραλαριώτου Ειρήνη, και ΄΄Λαρισαίων Κοινόν΄΄ κ. Βαϊούλης Κωνσταντίνος καθώς και ο 
Δημοτικός Σύμβουλος κ. Νασιώκας Παναγιώτης. 

 
Το παρόν συντάχθηκε αναγνώσθηκε και αφού βεβαιώθηκε υπογράφεται όπως παρακάτω. 
 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
 
          Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 
 
 
 
ΔΕΛΗΓΙΑΝΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ      ΝΑΣΙΩΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
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